
År 2025 den 30. januar blev der afholdt generalforsamling i Sem Forsamlingshus 
og Sognegård med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning v/ Rasmus R. Petersen 
3. Regnskab forsamlingshuset v/ kasserer Lene Smidt 
4. Regnskab højskoleforeningen v/ kasserer Karen Raj Andersen 
5. Indkomne forslag 
6. Fastsættelse af kontingent til forsamlingshuset 
7. Fastsættelse af priser på udlejning, herunder priser på el 
8. Valg: 

På valg til bestyrelsen er: Rasmus R. Petersen 
                                         Dorit Kragh Hansen 
                                         Steffen Rolighed 
                                         Kirsten Behrensdorff Møller 
På valg som suppleant til bestyrelsen fra menighedsrådet medlemmer 
er: Anna-Mette Lindskov 
På valg som revisor er: Poul Rasbech 
På valg som revisorsuppleant er: Poul Hansen 

9. Eventuelt 

Efter at de Gule Ærter, fremstillet af Steffen, med stor fornøjelse var spist, gik man 
over til generalforsamlingen. 

Ad 1) Til dirigent blev foreslået Poul Rasbech, der accepterede og blev 
enstemmigt valgt. Poul konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 
gik herefter over til dagsordenen. 

Ad 2) Rasmus aflagde beretning om årets gang. Beretningen er vedhæftet i 
protokollen. Beretningen blev godkendt af de fremmødte uden kommentarer. 

Ad 3) Lene aflagde regnskab for 2024 som udviste et overskud på 19.760, - kr. 
Regnskabet blev godkendt af de fremmødte uden kommentarer.  

Ad 4) Karen aflagde regnskab for det sidste år i højskoleforeningens historie. 
Regnskabet udviste et forventeligt underskud på 4.410,47. Foreningens 
beholdninger på i alt 10.693,77 + et mindre rentebeløb er i henhold til 



vedtægternes bestemmelse herom overført til forsamlingshusets bankkonto. 
Regnskabet blev godkendt af de fremmødte uden kommentarer.  

Ad 5) Der var ikke indkommet forslag til behandling. 

Ad 6) Der var ikke forslag til ændring af kontingent til forsamlingshuset. Det 
vedtoges derfor enstemmigt at kontingentet uændret udgør 300, - kr. pr. år. 

Ad 7) Priserne på udlejning blev ved generalforsamlingen den 25. januar 2024 
gældende fra 01.01.2025 ændret således: 

  For medlemmer:  For ikke medlemmer: 

For Lille Sal inkl. køkken 600 kr.  750 kr. 

For hele huset  900 kr.                  1.100 kr. 

Leje i 2 dage                1.300 kr.                 1.600 kr. 

Prisen på el vil kunne ændres, men er indtil videre fastsat til 4 kr. pr. KWh. 

Ad 8) Rasmus, Dorit og Steffen modtog genvalg og blev enstemmigt valgt. Kirsten 
ønskede ikke genvalg og i stedet valgtes Bernt Bang enstemmigt.  

Anna-Mette Lindskov modtog genvalg som suppleant til bestyrelsen fra 
menighedsrådet og blev enstemmigt valgt. 

Poul Rasbech modtog genvalg som revisor og blev enstemmigt valgt. 

Poul Hansen modtog ikke genvalg som revisorsuppleant. I stedet blev Kirsten 
Behrensdorff Møller enstemmigt valgt.  

Ad 9) Under eventuelt foreslog Piv og Henri Møller, at der blev etableret et 
læsted/læskur for rygerne uden for huset. Forslaget tages med på næste 
bestyrelsesmøde. Endvidere foreslog samme, at husets puds fornyes/repareres 
før der males udvendig næste gang. Projektet er på ønskelisten for husets 
vedligeholdelse.  

Endelig meddelte Rasmus, at de gamle borde er til salg for 100 kr. pr. stk. 

Der var ikke mere til behandling på mødet, og Poul takkede for god ro og orden, 
hvorefter man gik over til kaffen og lagkagerne. 



Vera havde lavet en ”Historie i store træk” om forsamlingshusets i tiden fra 1901 
og til dato.10 eksemplarer af historien omdeltes blandt deltagerne.  

Sem, den 30. januar 2025 

Vera Jensen 
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